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Na začiatok treba povedať, že Pávek (krycie meno) dosahoval počas vojenského štúdia výborné
výsledky. Do komunistickej strany vstúpil tento perspektívny káder v roku 1985 a v decembri 1989
stranícku knižku zahodil. Bola mu prekážkou pri budovaní jeho ďalšej vojenskej kariéry. Bývalý
komunista sa rýchlo preorientoval v nových podmienkach zo socialistického vojenského rozviedčika
na prozápadného vojenského špióna.
Absolvoval kurz na anglickej Kráľovskej akadémii obranných štúdií na King´s College London, kde
vyštudoval medzinárodné vzťahy. Samozrejme, že neušiel pozornosti anglických špionážnych služieb
a ani CIA. Bol náčelníkom generálneho štábu Armády ČR. S pomocou svojich riadiacich orgánov sa
postupne vypracoval do najvyšších štruktúr zločineckej aliancie NATO. Po odchode Pávka do
vojenského dôchodku špionážne služby Západu hľadali pre neho ďalšie využitie. Bolo by predsa len
škoda nevyužiť jeho prozápadnú servilitu a pomôcť mu získať také miesto v politike ČR, ktoré bude
zárukou plnenia prozápadných úloh. Treba podotknúť, že prozápadné ciele nie sú cieľmi občanov ČR
ani SR. Kým našimi cieľmi sú mier a prosperita v prospech občanov ČR a SR, západnými cieľmi je
zneužívanie politikov na ich ovládanie krajín v prospech Západu bez ohľadu na naše záujmy. Stručne
povedané.

Pávek sa teda začal postupne presadzovať za pomoci svojich tútorov a mecenášov v politike až po
jeho kandidatúru na prezidentský úrad. Slovenské štvavé médiu SME uviedlo jeho vyjadrenie:
„“Nezavlečiem Česko do vojny. Som diplomat. Nie vojak.“ Tri krátke vety, pričom každá jeho veta je
lož. Zvyšujúca sa militarizácia východných nárazníkových štátov techniky i vojska je priamym
dôkazom, že USA začínajú plniť svoj plán vtiahnutia Európy do vojny s Ruskom. Prvými obeťami majú
byť pobaltské a slovanské štáty nárazníkovej zóny. Prípadná Pávkova funkcia prezidenta bude
zárukou, že Česko do vojny vtiahnuté bude!!! Pávek nie je diplomat. Je vojak slúžiaci Západu a NATO
zrádzajúci záujmy Českej republiky.

SME ďalej píše: „V roku 2015 sa stal predsedom vojenského výboru NATO, na čo potrebuje
najprísnejšiu bezpečnostnú previerku a odobrenie členských štátov vrátane Spojených štátov či
Veľkej Británie“. Toto vyjadrenie je pravdivé. NATO však bezpečnostné previerky tohto typu dáva len
zaverbovaným špiónom pokiaľ ide o občanov tzv. východných krajín. Je to jednoducho poistka ich
loajálnosti.

Pávek má v kampani širokú podporu negatívnych českých korporátnych mainstreamových médií,
platených zo zahraničia, rôznych lobistických skupín schovaných v nadáciách, ktorých cieľom je
masívne útočiť na vedomie ľudí s cieľom ich manipulácie a dosiahnutia prozápadného želaného
výsledku. V Slovenskej republike Pávkovi robia mediálny servis hlavne štvavé médiá SME a
DenníkN. Tento servis uvedené české a slovenské médiá robia ozaj nevyberaným spôsobom lebo na
jednej strane propagujú zapredanca Pávka a na druhej strane sa snažia pošpiniť jeho protikandidáta
A. Babiša.

DenníkN v článku „Čo vieme o Babišovi a ŠtB: podieľal sa na zločinoch a ako to bolo so súdmi“? Píše:

„V zachovaných spisoch Štátnej bezpečnosti figuruje Andrej Babiš ako agent pod menom Bureš.
Agent bol tajný spolupracovník ŠtB, ktorý plnil úlohy pri odhaľovaní, rozpracovávaní a
dokumentovaní protištátnej trestnej činnosti a úlohy, ktoré mali tejto trestnej činnosti zabrániť“.

V prvom rade treba uviesť, že nie je potvrdené, či Babiš bol alebo nebol agentom. Ústav pamäti
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národa SR (ÚPN) tvrdí že bol. ÚPN je politický orgán súčasnej moci, ktorý má za úlohu
prenasledovanie všetkých nepohodlných osôb, ku ktorým má spisy z obdobia socializmu. Presnejší
názov tejto organizácie by mal byť Ústav straty pamäti národa, pretože neskúma celé obdobie
napríklad predvojnové obdobie alebo obdobie po roku 1989. Okrem toho vôbec nejde o nestranný a
objektívny Ústav, pretože dokumenty, ktoré ma k dispozícii komentuje vždy tak, aby boli v súlade so
súčasnou politickou orientáciou. Ústav nie je súd a neprísluší mu komentovať rozporuplné
dokumenty alebo ohýbať skúmanie materiálov podľa vôle súčasných mocných. ÚPN nie je
dôveryhodná organizácia. Neskúma napríklad dokumenty, ktoré boli skartované, ale zmienka o nich
sa nachádza v iných dokumentoch. Ide o skartované dokumenty prevažne z decembra 1989, v
ktorých boli vedené osoby pripravujúce sa na prevzatie moci. Ich zdravotné prehliadky zdravotnej
spôsobilosti prebiehali už v lete 1989. Verejnosť by tiež zaujímali dokumenty v tzv. Mečiarovom
archíve alebo dokumenty odcudzené s tzv. Tisovej vily. Alebo dodnes utajované dokumenty v tzv.
Fonde Z. Tento fond bol vytvorený s cieľom utajenia dokumentov vedených na nové politické špičky
od prezidenta, cez vládu a parlament až na nižšie regionálne štruktúry vrátane nových straníckych
predstaviteľov. Dal ho vytvoriť bývalý minister obrany Sacher a sú v ňom vedení agenti ŠtB, ktorí
prebrali žezlo moci po roku 1989. V materiáloch ÚPN sa tak nachádzajú len treťotriedne materiály.
Tie „exkluzívne“ boli z archívov vybrakované, skartované alebo uložené do Fondu Z. Časť z nich sa
nachádza v trezoroch niektorých politikov. Bolo by zaujímavé zistiť, ktoré spisy vlastnil Havel a
Charta 77. A kde sa v súčasnosti nachádzajú.

Vráťme sa však k Babišovi. Vôbec nie je dôležité či niekto bol vedený v spisoch ŠtB alebo nebol.
Každá tajná služba využíva v každom režime sieť svojich spolupracovníkov. Podstatné je to, aké úlohy
dotyčný plnil a či boli v súlade s politikou štátu. Nová moc po roku 1989 nespochybnila režim pred
rokom 1989, a preto bol právne legitímny.

Vyššie uvedené vyjadrenie DenníkaN by bolo možné na súčasné pomery aktualizovať nasledovne:
„Agent je tajný spolupracovník SIS, ktorý plní úlohy pri odhaľovaní, rozpracovávaní a dokumentovaní
protištátnej trestnej činnosti a úlohy, ktoré mali tejto trestnej činnosti zabrániť“ (v slovenských
pomeroch). Čiže aj dnes sa tajná služba týmito úlohami zaoberá a nie je na tom nič zvláštne.

Dôležité je, aby si Česi uvedomili čo im hrozí. Prezident je hlavným veliteľom ozbrojených síl. V
prípade zvolenia Petra Pavla niet pochýb, že Pavel bude služobníkom zločincov z NATO a USA s
hrozbou vtiahnutia Česka do vojny proti Rusku. Babiš nebude sluhom Západu. Dá sa očakávať jeho
vyvážená politika v prospech Česka. Česká verejnosť pri voľbách prezidenta by si mala všímať možný
predpokladaný prínos nového prezidenta pre rozvoj štátu. Babiš je čitateľný a ani útoky plánované na
jeho diskreditáciu nevyšli. V kauze „Čapí hnízdo“ nebol preukázaný žiadny trestný čin a Babiš bol
oslobodený z obvinení. Možno od neho očakávať, že bude v úrade hájiť české záujmy. Od Pávka
Čaputu sa to očakávať nedá. Čo má Petr Pavel spoločné s americkou guvernérkou štátu Slovensko
Čaputovou?

Pracujú pre cudziu moc;

Sú predpokladom plnenia úloh Západu. Nehája záujmy vlastných krajín;

Sú bezpečnostným rizikom vlasti;

Sú schopní vohnať vlasť do vojny s Ruskom a plniť zločinecké úlohy NATO;

Z vlastných občanov sú schopní urobiť rukojemníkov cudzích mocností;
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